

保良局金銀業貿易場張凝文學校
PLK GSES Pershing Tsang School
2024年度小一入學自行分配學位取錄名單
Primary One Admission(POA)2024

List of Successful Applicant Children For Discretionary Places

1.	18042139	9.	98034014	17.	98037854	26.	98031643
2.	98031600	10.	98034197	18.	98039741	27.	99419807
3.	99316528	11.	99224283	19.	98031619	28.	99136716
4.	99316498	12.	99316447	20.	98037803	29.	98853830
5.	98782630	13.	99279240	21.	99279010	30.	98031635
6.	98010280	14.	99279037	22.	99279002	31.	99136635
7.	98853325	15.	99279304	23.	99136686	32.	99316552
8.	98825305	16.	99224321	24.	99136678	33.	99136708
				25.	99279029	34.	99316595

請各家長於二零二三年十一月二十二日(星期三)至二十三日(星期四)上午九時至下午一時或下午二時至四時三十分前來學校辦理註冊手續。

註冊時需繳交：

- 1.學生之正面半身照片一張(3.5 cm x 4 cm)
- 2.已填妥之小一入學註冊表(表格會郵寄給各家長)
- 3.出生證明文件或批准在香港居留的證明文件正、副本
- 4.最近期的幼稚園成績表正、副本

倘家長未能於指定期限內辦理註冊手續則作放棄自行分配學位論

請 貴家長依時到校辦理。

Please come for registration on 22 or 23 November 2023 during the school office hours. Please bring the following documents:

- 1.A photo of your child (Size: 3.5 cm x 4 cm)
- 2.Student Registration Form of our school (Please fill in the form in advance)
- 3.The original and photocopy of your child's Hong Kong Birth Certificate or documents permitting the child's residency in HK
- 4.The original and photocopy of the latest school report of the kindergarten

保良局金銀業貿易場張凝文學校啟
2023/11/20